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Vragen van het lid Jasper van Dijk (SP) aan de Minister en Staatssecretaris 
van Justitie en Veiligheid over illegale veelplegers (ingezonden 3 september 
2020). 

Vraag 1
Wat is uw oordeel over het bericht «Politiebond: «Zet veelplegende illegalen 
het land uit, wij hebben er te veel werk aan»»?1 

Vraag 2
Erkent u de problemen die de politiebond beschrijft en bent u het eens met 
de oplossing die door hen wordt aangedragen? 

Vraag 3
Bent u het eens met agent Bas Wijnen als hij zegt dat hij «het bijzonder blijft 
vinden dat wij zo iemand niet op het vliegtuig kunnen zetten naar het land 
van herkomst»? 

Vraag 4
Hoe is het mogelijk dat een Marokkaanse man bijna 600 keer in aanraking 
komt met de politie en al vijftig jaar zonder verblijfsvergunning in Nederland 
verblijft? Is dit voor u ook een bewijs van falend terugkeerbeleid? 

Vraag 5
Hoe kan het dat «deze mensen door hun land van herkomst niet meer 
worden opgenomen»? 

Vraag 6
Waarom kunt u dit soort herkomstlanden niet overtuigen van het opnemen 
van hun onderdanen? In hoeverre treft u sancties dan wel visummaatregelen 
tegen dit soort weigerachtige landen? 

Vraag 7
Heeft u al een gesprek gevoerd met uw Marokkaanse ambtsgenoot over het 
terugkeerbeleid of is de deur nog altijd gesloten? 

1 https://www.hartvannederland.nl/nieuws/2020/politiebond-veelplegende-asielzoekers-land-uit/

 
 
 
 
kv-tk-2020Z15500
’s-Gravenhage 2020 Tweede Kamer, vergaderjaar 2019–2020, Vragen 1



Vraag 8
Erkent u dat de frustratie onder agenten alleen maar toeneemt als er niets 
terechtkomt van het terugkeerbeleid? 

Vraag 9
Deelt u de mening dat Nederland zijn eerlijke deel moet nemen in het 
opnemen van vluchtelingen, maar dat u er tegelijk voor moet zorgen dat 
mensen die geen recht hebben op asiel terugkeren naar hun herkomstland, 
teneinde het draagvlak voor het beleid in stand te houden?
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